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W  związku  z  decyzją  Rady  Miejskiej  z  dnia  30  stycznia  2008  roku,  która 
zobowiązała Komisję Rewizyjną do zbadania  prośby  Pana Jana Tomaszewskiego, 
dotyczącej  hodowli trzody chlewnej – Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 14 
lutego  2008  roku  przeprowadziła  szczegółowe  postępowanie  wyjaśniające  w 
powyższej sprawie. 

Należy podkreślić, że problemem tym Komisja  zajmowała się już na posiedzeniu 
w  dniu  19  listopada  2007  roku  i  wówczas  przedłożyła  wysokiej  Radzie  projekt 
Stanowiska, który Rada przyjęła na sesji. 

Uznając  jednak  nadal  ten  temat  za  bardzo  waży  problem  społeczny  i  chcąc 
pomóc  Panu Janowi Tomaszewskiemu w jego trudnej  sytuacji  uznała,  że należy 
wystąpić do Wojewódzkiego Lekarza Weterynarii  z prośbą o informację dotyczącą 
jego działań w sprawie rozwiązania problemu.

W związku z powyższym  wnosi  do wysokiej  Rady o przyjęcie  wystąpienia w 
zaproponowanym brzmieniu.

„Rada Miejska Łomży prosi o przesłanie informacji na temat, jakie działania 
zostały podjęte przez Powiatowego Lekarza Weterynarii  oraz przez Wojewódzkiego 
Lekarza Weterynarii w sprawie Pana Tomaszewskiego i jakie jeszcze kroki prawne 
można podjąć, by pomóc Panu Tomaszewskiemu rozwiązać ten problem”. 

                                        Z poważaniem
                                                                                Przewodniczący 

                      Komisji Rewizyjnej 

        Jan Kleczyński


